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Generalforsamling 2019 

Referat 

Dirigent: Jukke 

Referent: Camilla 

 

Dato: 21/3 2019 

Tid: kl. 19.30-21.30 

Sted: Gildestuen, Lindegården, Volderslev 

Bygade 6A 

Dagsorden: Jf. vedtægterne. 

1. Valg af dirigent 

2. Valg af referent og to stemmetællere 

3. Godkendelse af referat fra seneste generalforsamling 

4. Bestyrelsens beretning v. formanden 

5. Fremlæggelse og godkendelse af det reviderede regnskab samt 

budget for næste år, herunder fastsættelse af kontingent  

6. Indkomne forslag fra medlemmer 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

I år er følgende bestyrelsesmedlemmer på valg: 

- Formand: Peter Worm (modtager genvalg) 

- Sekretær: Camilla Søndergaard (modtager genvalg) 

8. Valg af 1 suppleant: Jukke (modtager genvalg) 

9. Valg af 1 revisor: Keld Andersen (modtager genvalg) 

10.  Eventuelt 

 

Dagsordens

- punkt:  

Beslutning  

1 Jukke vælges som dirigent. Generalforsamlingen er indkaldt rettidigt 

på Facebook og hjemmesiden d. 1.februar 2019 

2 

 

Referent: Camilla 

Stemmetællere: Anders + Keld 

3 Referat fra sidste generalforsamling godkendes uden indsigelser 

4 Bestyrelsens beretning er tilgængelig på hjemmesiden og på facebook 
(se bilag herunder). 

5 Regnskabet blev godkendt og der blev drøftet en mulig 
kontingentstigning til 100,- kr. for 2020. 
Kontingentstigningen vedtages enstemmigt og fra år 2020 koster 

kontingentet til Volderslev Bylaug fremover 100 kr. pr. husstand pr. 
år. 

 

6 Ingen indkomne forslag fra medlemmer forud for 

generalforsamlingen. 
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7 Valg af bestyrelsesmedlemmer: 

Formand: Peter 
Sekretær: Camilla 
 

8 Valg af 1. suppleant: Jukke 

9 Valg af 1 revisor: Keld Andersen 

10 Eventuelt: 

Følgende blev drøftet: 
- Bo har lavet en planche, hvor man kan skrive forslag til 

aktiviteter   

- Ønske om udhængsskab/infotavle til Bystævnet med info 
om nyt i Volderslev 

- Der adspørges til de penge der står på vores konto: vi har 
planer om at købe borde/bænkesæt samt lidt beplantning til 
Volderslev Skov for disse. Bylauget informerer om planer for 

indkøb af materialer til skoven (herunder bålpladser mm.) 
- Fælles ”brændedag”, hvor folk kan samles om at 

samle/kløve/save brænde til fælles brug 
- Forslag til fuglereder nede i skoven  
- Forslag om musikaften, der står et klaver i Gildesalen som vi 

gerne må anvende til dette. Hvem kan spille på 
instrumenter?  

- Aftener med danseundervisning, krea ting mv.? 
- Keld har kontakt til en partybrandbil man kan leje til festlige 

lejligheder. Kontakt ham for nærmere info. 

- Der efterspørges hvordan vi får flere familier til at engagere 
sig i f.eks. stævnemøder på Tingstedet osv. Folk er generelt 

vældig interesserede i at lære hinanden at kende i området.  
- Hjertestarter: kan der skaffes 15 personer til 

Hjerteforeningens landsindsamling d. 28/4? Der er 

tilmeldingsfrist for grupper d. 8/4, så tiden er lidt knap.   
 

Bestyrelsen følger op på emnerne ved fremtidige bestyrelsesmøder 
 

Dirigenten afsluttede herefter generalforsamlingen og takkede de fremmødte for god ro og 

orden. 
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Generalforsamling 2019 
 

Bestyrelsens beretning 
 

 

 
Volderslev Bylaug har nu eksisteret i lidt over 1 år og 5 mdr. Det vil vi naturligvis fejre på årets generalforsamling, med 

gennemgang af alt det vi har gang i, for siden vores stiftende møde er der sket en del. 

 

Bylauget 
Bylauget havde i 2018 24 betalende husstande som medlemmer ud af de 40, som vi mener, der er inden for vores 

interesseområde. Der er således stadig flere potentielle medlemmer i landsbyen. 

Vi har holdt 10 bestyrelsesmøder, fastelavnsfest, affaldsindsamling, indvielse af stier i skoven, indvielse af broen i 

skoven, beboermøde med Sophy Høj om Bramstrups grusgrav, julehygge og etableret igen juletræ på bystævnet 

sponseret af Camilla og Stig d. 1. december.  

 

Stævnemøder 
Stævnemøderne er en god tradition. Tilslutningen har været lidt svingende, men det har også været koldt, mørkt og vådt 

de sidste 4 møder, så vi håber på bedre tilslutning nu, hvor vi går mod lysere og varmere tider. 

 

Trafik i byen 
Vi fik etableret 60 km/t hastighedszone på Ribjergvej i foråret. Den lovede trafiktælling i efteråret blev udsat til foråret 

og skulle komme nu inden midten af april. 

 

Vi har fortsat været i tæt dialog med By- og Kulturforvaltningen. De har desværre foreløbig udsat vores ønsker om 

bump og 2-1 vej på Volderslev Bygade. Efter sommerferien gik det op for os, at Rudolf Steiner Skolen og Skt. Klemens 

Skolen havde et samarbejde om sikker skolevej med kommunen på Dahlsvej - Volderslev Bygade- Lindvedvej, og der 

havde været holdt et møde før sommerferien, som vi ikke var inviteret med til. Vi blev derefter inviteret med ind i 

samarbejdet og formanden var derpå med til det næste møde i oktober. Vi tror det styrker mulighederne for at gøre 

noget ved trafikken at vi går sammen i denne sag. Kommunen vil gerne være med til at sikre vejen bedre, men det 

kræver at skolerne kan overbevise dem om, at eleverne vil cykle der. Den nye asfaltslidlag på Volderslev Bygade var vi 

ikke involveret i, og kommunen ønskede ikke at indføre ændret afstribning, selv om vi bad dem om det nu lejligheden 

var der. 

  

Rekreative stier 
Trampestien ved Ribjerggård blev etableret af kommunen efter sommerferien i august-september. Brug den nu flittigt, 

så de kan se, at den er nødvendig. 

 

Ansøgning til Bydelspuljen om økonomisk støtte til etablering af rekreative stier med grusbelægning i den kommunale 

Volderslev Skov mundede ud i, at vi fik tildelt 144.000 kr. af OK. Ansøgningen til Friluftsrådet gav yderligere 100.000 

kr.  Dette var nok til, at vi turde gå i gang med etablering af grusstier i skoven og vi fik afmærke et stiforløb som 

kommunens folk så indledningsvis kom og ryddede for os i maj. I løbet af sommeren fik vi af Peder og Katrine og 

Flemming 2 gamle bord-bænke sæt som vi fik stillet op i skoven. Vi fik efterfølgende indhentet 2 tilbud på 

anlægsarbejdet og i slutningen af august gik Korinth Entreprenør i gang med at lægge grus på 800 m grussti og vores 

festplads.  

Den 7. september kunne vi så holde indvielse på den 1. etape af stiprojektet i Volderslev Skov. Nu manglede vi kun en 

bro over vandløbet for at stiforløbet var sammenhængende. Heldigvis trådte to lokale sponsorer nemlig Jorge og Ole til 
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og sponsorerede henholdsvis stålvangerne og brodækket til broen. I løbet af oktober arbejde en mindre hær af lokale 

handymen så som brobisser i laden på Lindegården med at få brokonstruktionen samlet og d. 3. november kom så den 

store dag hvor broen blev løftet på plads med uvurderlig lokal hjælp fra Lars og hans teleskoplift.  

 

Og heldigvis var den lige præcis så lang som den skulle være. Den 25. november blev broen så behørigt indviet og nu er 

hele stianlægget endelig færdigt. 

 

2. etape med anlæg af bålplads, opsætning af bænke m.m. begynder her i foråret, når vi har fået den endelige 

samarbejdsaftale med Odense Kommune på plads. Det har trukket noget ud, da vi ikke er helt enige om indholdet og 

formuleringen af aftalen endnu. Vi skal jo selv holde stier og arealer og derfor vil der indledningsvis ikke blive sat 

skraldespande op. Man skal selv tage sit affald med hjem. 

 

Hjertestarter 
Den nærmeste tilgængelige hjertestarter findes på Plus Pack på Energivej. For at øge sikkerheden for beboere i 

landsbyen har vi for 2. gang søgt TRYG Fonden om at få tildelt en hjertestarter, som vi i givet fald vil sætte op centralt i 

byen i vognporten på Lindegården. Her vil den være beskyttet mod vejrliget og kan umiddelbart ses fra Bygaden. Vi 

forventer at få svar på ansøgningen i løbet af foråret. 

 

Andre begivenheder 

Både sidste år og i år har der være afholdt fastelavnsfest for store og små her i gildestuen, så det ser ud til at vi her har 

fået skabt en ny lokal tradition. 

Martin havde en række yoga aftener i løbet af foråret og det ser ud til at det gentages i den kommende tid. 

Der blev også tid til at lave andre ting i løbet af 2018. I slutningen af april deltog vi med stor succes i DN 

landsdækkende affaldsindsamlingsdag som Ulla stod for, og den succes gentager vi også i år den 31. marts. Så sæt 

roligt kryds i kalenderen den, dag hvis I ikke allerede har gjort det. Der er rigeligt med skrald langs vejene der trænger 

til at blive flyttet. 

Traditionen med sommerfesten blev genoptaget og blev afholdt d. 8. september hos Ulla & Keld, Lis & Steen med stor 

succes hvor næsten alle i landsbyen deltog i en festlig dag med mange aktiviteter og hygge om aftenen. 

 

I slutningen af november holdt vi et møde hvor landskabsarkitekt Sophy Høj fra Bramstrup Gods kom og fortalte om de 

planer der fremadrettet er med grusgravsarealerne når BG Stone snart forlader området. 

 

Info og Web 
Nu er vi 46 medlemmer af FB gruppen Volderslev som bliver flittigt benyttet til at kommunikere om fælles 

begivenheder i landsbyen mellem beboerne fx yoga og fastelavnsfest. 

 

Efter stiftelsen af bylauget blev der også etableret en hjemmeside på www.volderslev.dk Hjemmesiden fortæller om 

landsbyen, bylauget og de projekter vi arbejder med. Der har været 1.839 unikke besøg på siden. Det er 1.466 siden 

sidste GF. Pænt men ikke prangende. 

 

Kommende projekter 
Vi vil gerne arbejde på en forskønnelse af selve bystævnet. Blomster striber langs vejene er en ide vi også tumler med, 

hvis vi kan få landmændene med på ideen. Herudover vil vi arbejde med at få projekt Nabohjælp i gang og så igen få 

arrangeret sommerfest i landsbyen. Måske kan det være i skoven hvert 2. år og privat de øvrige år? 

 

Til slut vil jeg gerne rette en stor tak til jer alle for at slutte op om vores aktiviteter og deltage aktivt og en særlig tak til 

medlemmerne af bestyrelsen for jeres iver, gode initiativer og store engagement. 

 

Pbv. 

Peter Worm 

Formand  


